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Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
pensionärsråd  

Närvarande: 

Ledamöter
Barbro Trygg (PRO)
Leif Karlsson (PRO)
Britt Anstrell (SPF Seniorerna)  
Leif Johansson (PRO)  

Ersättare 
Gunnar Erkers (SPF)
Sussie Hellsten (PRO)
Inger Blomqvist (PRO)
Clarence Kopparberg (SPF Seniorerna)
Lennart Nordh (PRO)

Frånvarande
Magnus Brattström (PRO)

Tjänstepersoner:  
Karin Bülow, avdelningschef
Camilla Bucht, MAS
Peter Mellin, parkingenjör 
Anna Remmets, sekreterare

Tidpunkt:
2019-06-05 kl. 9:30- 10:55

Plats:
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning, Björkhagsplan 

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Barbro Trygg  

2. Fastställande av dagordning 
Föreslagen dagordning fastställs. Punkt 5 behandlas efter 
punkt  9.
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3. Val av justerare
Rådet utsåg ordförande Barbro Trygg och vice ordförande 
Clarence Kopparberg till justerare. 

4. Föregående protokoll
Det föregående protokollet godkänns och läggs till 
handlingarna.

5. MAS Camilla Bucht besöker rådet
Camilla Bucht presenterade sig och berättade om sitt 
arbete. Camilla kommer att vara MAS (medicinskt 
ansvarig sjuksköterska) enbart för Skarpnäck och kommer 
då också arbeta med kvalitetsarbete och ledningssystem.
Rådet undrade om de privata utförarna har egna MAS. 
Karin Bülow svarade att de har det, men att 
stadsdelsförvaltningarna har uppföljningsansvar. Rådet 
frågade om Camilla kommer ha kontakt med 
Flygarhöjdens MAS, och Camilla svarade att de kommer 
ha kontakt men att det ännu inte är klart på vilket sätt. Hon 
underströk att god kontakt med de privata aktörerna är 
viktigt. 
Rådet är positivt till att Skarpnäck nu har en egen MAS.
 

6.  Parkingenjör Peter Mellin besöker rådet
Peter Mellin berättade om en ny entreprenadupphandling 
och svarade på frågor från rådet om bland annat 
vinterväghållning. 

Rådet frågade bland annat om beskärning av 
fruktträd,Peter svarade att det är fördröjt. Peter välkomnar 
synpunkter på vilka träd som borde prioriteras. 
Rådet anser att tillgängliggörande och skötsel av träden, 
med till exempel skyltar bland annat borde kunna vara en 
del av pedagogisk verksamhet. 

Rådet frågade om kommande planer på vägbommar. Peter 
berättade att de sätts upp vid indikation på problem. 
Rådet ställde frågor kring flott-projektet i Flaten. De anser 
att området skulle kunna användas mer, men att en flotte 
skulle kunna innebära ordningsproblem och nedskräpning. 

Rådet frågade hur underhållet av Willy Brandts park 
fungerar.
Peter redogjorde för förvaltningens arbete.
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Rådet frågade även om prioriteringsordningen gällande 
asfaltering. Peter svarade att den görs utifrån inkomna 
synpunkter och klagomål.
 

7. Förvaltningen rapporterar
Karin Bülow berättar att förvaltningen just nu jobbar med 
verksamhetsuppföljningarna av bland annat vård- och 
omsorgsboenden och dagverksamhet. Uppföljningarna ska 
vara klara till midsommar och redovisning kommer med 
Tertialrapport 2 i höst och kommer ligga till grund för 
prioriteringar nästa år. 
Förvaltningen gör också uppföljning av LSS.  

Karin informerade också om att förvaltningen inför hösten 
kommer jobba med rutinerna för synpunkter och klagomål 
inom samtliga verksamhetsområden. 

Karin berättade om planeringen av de två 
verksamhetsövergångarna, personligt stöd och 
dagverksamhet med demensinriktning. 

2a oktober kommer en trygghetsdag att ordnas där 
förvaltningen kommer att berätta om kommer sitt 
trygghetsarbete. Ett torgmingel kommer att hållas vid 
Hammarbyhöjden med stadsdelen, polisen och MTR. 
Förvaltningen går nu ut med riktade inbjudningar till PRO 
och SPF. 

Karin delade ut broschyr och rapport från 
äldreombudsmannen.

Förvaltningen har gjort sin semesterplanering. Inga 
inhyrda sjuksköterskor kommer behöva tas in, utan 
behovet täcks upp av  timanställda och vikarier. Det 
kommer alltid finnas chefer att nå i de olika 
verksamheterna.
Planer för finns för att hantera värme för både boende och 
personal. Alla verksamheter har köpt in fläktar. 
 

8. Frågor inför nämndsammanträdet 13 juni

§ 8
Okopplade hundar
Rådet tycker att förvaltningens svar är bra.
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§ 9
Öppna ett långtidshärbärge i Skarpnäcks stadsdelsområde
Rådet stödjer förvaltningens svar.

§ 10
Trygghetsskapande åtgärder i Björkhagen
Rådet anser att det är viktigt att jobba intensivt för att 
stävja situationen och att utvecklingen är trist.
Karin berättade att det pågår ett intensivt arbete mellan 
olika organisationer, som till exempel polisen. 
 
§ 14
Förslag till detaljplan för del av fastigheten
Skarpnäcks gård 1:1 vid kv. Rotorbladet i
stadsdelen Skarpnäcks gård
Rådet anser att entréns tänka placering kan bli 
problematisk då det är vid en t-korsning vid Vinggatan 
med bland annat två busslinjer där det är trångt.   
De undrar även över kvicksilver som uppmätts i marken 
och efterlyser ett mätvärde. Karin svarar att detta följs upp 
aktivt. 
 
§ 15
Motion (V) om stjärnmärkt demenskompetens
Rådet stödjer förvaltningens svar.

§ 16
Policy för sociala medier i Stockholms stad
Rådet anser att det behövs mycket resurser för att det ska 
bli bra. Karin berättar att förvaltningen ser positivt på 
reglering av flödena i sociala medier och att kanalerna 
behöver inventeras.  
Rådet frågar om det finns ett äldreperspektiv, och Karin 
säger att just detta ärende inte fokuserar på vissa grupper 
utan på användare i stort.

Rådet frågar om annonsrutan i lokaltidningen kommer att 
bli kvar. Karin svarar ja, vilket rådet tycker är positivt.
 
§ 18
Månadsrapport jan-maj 2019
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Karin informerar om att budgeten är fortsatt ansträngd den 
är i balans. Den kommunala hemtjänsten har fortsatt 
ekonomiska utmaningar. 
 
§ 19
Ej verkställda beslut kvartal 1 2019
Rådet undrade över ett beslut som var verkställt trots att 
den enskilda tackat nej. Karin svarade att det berodde på 
att beslutet blivit verkställt efter tidsgränsen. 
 
§ 22
Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
remisser, m.m. enligt lista
Rådet frågade om processen kring inspektionen av Nova 
Omsorg. Karin berättade att förvaltningen agerar i enskilda 
ärenden där vi är beställande nämnd. Annars är det 
Äldreförvaltningen som är inkopplad. De kan ta ställning 
till att säga upp avtalet, men hur det går i just detta fall går 
inte att säga. Förvaltningen har inga specifika klagomål 
mot Nova Omsorg, men det är viktigt att eventuella brister 
ses över.  
Rådet ser allvarligt på frågan och hoppas att den följs upp 
ordentligt.  

9. Rapporter
PRO i Bagarmossen har fått tillgång till nya lokaler i 
Bagishuset men ska flytta från Folkets hus. De tror att det 
kommer bli bra. 

 

10. Övriga frågor- *balanslistan
 
   
 
Balanslistan uppdaterades.

11. Mötet avslutas med sommarlunch 
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Justeras:

Ordförande Barbro Trygg      Vice ordförande Clarence 
Kopparberg   

Sekreterare Anna Remmets
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